
PROTOKÓŁ  Z  POSIEDZENIA  KOMISJI  GOSPODARKI 

                                  ROLNICTWA  I OCHRONY  ŚRODOWISKA 

 

 Posiedzenie odbyło się dnia 24.02.2022r. w  budynku  Starostwa Powiatowego 

                                                    w  Tczewie 

 

 

Członkowie  Komisji  biorący  udział w posiedzeniu: 

1. Adam Kucharek –      przewodniczący                                                                                                             

2. Dariusz Godlewski  -zastępca przewodniczącego                                                                                                

3. Piotr Odya                                                                                                                                                                      

4. Kajzer Tomasz                                                                                                                                                                

5. Stanisław  Smoliński     

6. Maria Taraszkiewicz-Gurzyńska                                                                                                                                                

7. Tomasz Kotlenga –  brał udział online 

 

Zaproszeni goście: 

1. Barbara Kamińska-Przewodnicząca Rady Powiatu 

2. Mirosław  Augustyn -  starosta 

3. Maria  Jasinska -główna księgowa 

4. Flisik  Andrzej- wicestarosta 

5. Mirosław Trocha -dyrektor  szpitala 

6. Sławomir  Bieliński -naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 

odpowiednia liczba członków Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, uznając 

obrady  za prawomocne.                                       

 Przewodniczący Komisji - Adam Kucharek otwierając obrady przywitał  zaproszonych  gości 

oraz  członków Komisji. Następnie  przedstawił  porządek  obrad. 

 Porządek obrad: 

1. Powitanie i przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja Prezesa spółki Szpitale Tczewskie S.A  o aktualnej sytuacji związanej z 

pandemią i związane z tym sprawy organizacyjne oraz skutki finansowe; 

3. Stan rekultywacji w Powiecie Tczewskiemu (informacja sporządzona przez Wydział 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska); 

4. Omówienie materiałów i opiniowanie projektów uchwał na sesję; 

5. Sprawy różne, wolne wnioski; 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Adam Kucharek  rozpoczął obrady,  przyjęciem przez radnych protokołu 

z  obrad  Komisji Gospodarki,  Rolnictwa i Ochrony Środowiska w dniu 20.01.2022 r. 

Przewodniczący  udzielił głosu naczelnikowi Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

-Sławomirowi Bielińskiemu, który  w  formie  prezentacji  wizualnej  przedstawił obecny  

stan  rekultywacji  gruntów  po  wydobywaniu kopalin  w powiecie  tczewskim.  



Naczelnik  w swoim wystąpieniu stwierdził,  iż  są  firmy,  które uczciwie  wywiązały się  

z umowy, a nawet chcą  zagospodarować  tereny przeznaczone  pod  rekultywację  

np. składować na nich odpady  budowlane  nawet w ilości  do    2,5 mln ton.  

Niestety istnieje   firma  która  przez  całe  lata do  dnia  dzisiejszego nie  wywiązuje 

się  z umowy wykonania rekultywacji gruntów w miejscowości Stanisławie. Na  chwilę 

obecną jest  to problem,  który  można  rozwiązać  tylko poprzez  ukaranie tej firmy karą 

finansową zgodnie z istniejącym taryfikatorem kar, np. karą w wysokości   50.000  złotych. 

Radny Piotr Odya stwierdził, że kontrole są nieskuteczne skoro cała sytuacja ciągnie 

się  od  2013 roku. 

Na  obrady Komisji  w międzyczasie  dotarł  Dyrektor spółki Szpitale Tczewskie SA razem  

ze  Starostą. 

Przewodniczący Kucharek  udzielił   głosu  Dyrektorowi    Mirosławowi  Trocha, który  

przedstawił sprawy związane  z: 

- likwidacja  oddziałów Covidowych, która będzie  uzależniona  od  Dyrektora  N.F.Z.  oraz 

Wojewody, 

- odmrożeniu (z oddziałów covidowych)  oddziału  internistycznego  oraz  pediatrii  aby 

zwiększyć dostępność placówki   dla  pacjentów, 

- dostępność chirurgii w  systemie  hybrydowym. 

 Radny  Piotr Odya  zapytał – jak sytuacja covidowa, chodzi o  wyłączenia  szpitala  

z  normalnej  pracy wpływa  na działalność  szpitala oraz  finanse?  

- Dyrektor  stwierdził , iż  nastąpił  duży  przypływ  gotówki  oraz że  szpital otrzymał także 

duże  wsparcie  materiałowe.  

- Starosta Augustyn przekazał,  że  szpital jest  w najwyższej  kategorii szpitali-tzn. kategorii 

A, a takich  szpitali  w  województwie  jest  8  i nie  ma  żadnego zagrożenia  finansowego  

dla naszej placówki medycznej.  

Otrzymaliśmy   dotacja finansową,  ponad  800tys. na  rozbudowę szpitala, jak również  

szpital otrzymał nowe  łóżka oraz placówka oczekuje   na nową  karetkę. 

Dyrektor  Trocha  mówił  jeszcze o  nie  najgorszej  sytuacji kadrowej, pracujących  

rezydentac, zmniejszeniu  liczby  porodów  oraz dużym  wsparciu  ze  strony  Agencji Rezerw. 

Następnym punktem  obrad  Komisji było omówienie materiałów i opiniowanie projektów 

uchwał na sesję. 

- radny Odya  zapytał  jaki sens  ma  ogłaszanie konkursu na  logo  starostwa  skoro  mamy  

herb i  jakie  będą  tego  koszta? 

- sprawozdanie  Zarządu  zawiera  zbyt  mało  informacji  na  temat  spotkań  zewnętrznych 

członków  Zarządu Powiatu. 

Starosta  Augustyn  oświadczył, iż  odbyło się spotkanie z posłem Kazimierzem Smolińskim, 

Generalnym Konserwatorem  Zabytków i Dyrektorem  Drugiej Wojny Światowej  w temacie  



mostu tczewskiego, spotkanie konwentowe z wojewodą w Malborku, spotkanie z  włodarzami  

gmin powiatu tczewskiego. Natomiast co  do  loga  powiatu, stwierdził, iż   każdy  może  

mieć  swoje  zdanie i będzie ogłoszony  konkurs na  logo.  

- radny Piotr  Odya zapytał: jakie  zostały podjęte ustalenia z włodarzami  gmin powiatu  

i dlaczego  Radni  nic na ten  temat   nie  wiedzą ?  Dlaczego  nie  zaproszono  nikogo  

z Prezydium Rady?  Dobry  obyczaj  nakazywałby  aby  taką  zapraszać na takie spotkania 

przedstawiciela Biura rady Powiatu. Dalej  Starosta  Augustyn przekazał, iż  na konwencie  

podsumowano co zrobiono  do  tej  pory i rozmawiano  o  przyszłych  celach,  a  jeśli chodzi  

o  zaproszenie  członków  Prezydium Rady  to odpowiedzi  nie  było, tylko  padło  

stwierdzenie  że  byli  przecież  członkowie  Zarządu. 

W dalszej  części  obrad  rozmawiano  o złożonych  wnioskach do Polskiego  Ładu, wojnie  

na  Ukrainie, problemach  kontaktu z  zaprzyjaźnionym  samorządem  na  Ukrainie, 

możliwościach  przyjęcia  uchodźców  w internatach  w  Swarożynie, Z.S.E. w  Tczewie, 

O.H.P.  oraz  parafiach kościelnych. 

Dyskutowano  także  na  temat  remontów  w  budynku  starostwa . Członkowie  komisji  

postanowili  wystąpić  z  wnioskiem  do  Starosty  o  dokładny  wykaz prac  remontowych 

oraz ich kosztorys.  

W  sytuacji  kiedy  Zarząd Powiatu  wystąpił  o  zwiększenie  środków  na  akcję  utrzymania  

dróg w okresie  zimowym   Radny  Godlewski  stwierdził,  że  zima  w  tym  roku  

kalendarzowym jest  wyjątkowo  łagodna, a  śniegu  to praktycznie  nie  było i  uważa,  

że  nie  ma  żadnych  podstaw  aby zwiększać  te środki.  

Radny oświadczył, iż złoży  wniosek  o sporządzenie   wykazu  wyjazdów aut odśnieżających 

na  podstawie kart  jazdy – daty i godziny,    gdzie  te  auta  pracowały. 

Przewodniczący  Kucharek  mówił,  że  czuje się bardzo  zawiedziony postawą  Zarządu, 

ponieważ  wstępnie  obiecano podwyżkę  pensji   pracownikom Starostwa od  miesiąca  

marca, tym którzy  tych  podwyżek i nie  otrzymali. 

Po wyczerpaniu wszystkich tematów Przewodniczący  Adam Kucharek  podziękował 

obecnym na posiedzeniu Komisji uczestnikom  i   zakończył obrady. 

 

 

      Przewodniczący  Komisji                                                           Protokolant 

        /-/ Adam  Kucharek                                                           Dariusz  Godlewski 


